

# Dona Samfällighetsförening

## 716444-3157

Protokoll fört vid styrelsemöte 20241117

Plats: Klubbhuset

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Kristian Svensson, Lars-Inge Carlson, Stefan Nolblad, Lennart Isaksson, Christer Jönsson, Morgan Karlsson, Ellen Hjelmgren

---

## Dagordning

### Mötets öppnande

Gert-Ove förklarar mötet öppnat

### Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

### Genomgång av föregående protokoll

- Gert-Ove förslår att respektive garageområde löser problemen med vätan i lådorna. Mötet beslutar detta.
- Mikael Saving har kollat Oncewall som ett alternativ när man ska byta bräddor på klubbhuset under städdagen som är preliminärt 3 maj. Men Oncewall är ganska dyr.

### Ekonomirapport

- Kristian berättar om uppgradering av elskåpen att halva kostnaden på c:a 75 000:- nu är betald.

### Uppföljning efter städdagen

Det blev mest diskussioner om utflyttande garageområdesansvariga. Alla 4 områden byter ansvariga.

- SO – Siste februari flyttar Christer och då tar Lennart Andersson över som garageansvarig.
- NO – Lennart Isaksson flaggar också för att han flyttat. Ellens sambo föreslås ta över.
- NV –
- SV –

## Övriga frågor

- Uppställningsplatsernas årsförfallodag är 1 juli med 3 månaders uppsägning.
- Snöröjningen. Gert-Ove kollar upp det alternativ han nämnde förra året för att jämföra mot Mikael's grävtjänst.
- Vi pratar om invasiva arter på området såsom fingerborgsblommor och vresrosor. Gert-Ove kollar med kommunekologen om man kan samarbeta på något sätt.
- Gert-Ove har tittat på en sammanslagning av el-abonnemangen för att slippa vissa kostnader. Kontakten på Leva har inte haft tid ännu men ska återkomma till Gert-Ove.

Nästa möte 19/1 -25

Vid protokollet: \_\_\_\_\_

Lars-Inge Carlsson

Justeras: \_\_\_\_\_

Gert-Ove Forsberg